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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI . Törvény 42.* (8) bekezdése alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrás Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mi lesz azoknak a kisiskoláknak a sorsa, amelyek a köznevelési törvénybe n
meghatározott gyermeklétszám-elő írásnak nem felelnek meg? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az új köznevelési törvény osztályonként 23 főben határozza meg az iskolák
gyermeklétszámát .

Kérdezem ezért a Tisztelt Miniszter Urat, hogy mi lesz azoknak a kisiskoláknak a sorsa ,
amelyek a köznevelési törvényben meghatározott gyereklétszám-el ő írásnak nem felelnek
meg?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . július 03 .

Tisztelettel :

Ferenczi Gábor
Jobbik
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